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Le Choix des Armes https://simac.fr/en/produit-2517-Embout-6-pans-creux-L50

W Wera
SKU Designation French Law|Length (cm) MSRP

WER059602 | EMPOUt6 bap o 15| Vente libre 5 7.00 € incl. tax
WERO059603 [Embout 6 pans creux 2 L50 | Vente libre 5 7.00 € incl. tax
WER059604 Embout 6 Eggs creux 2.5 Vente libre 5 7.00 € incl. tax
WERO059605 |Embout 6 pans creux 3 L50 | Vente libre 5 7.00 € incl. tax
WERO059610 |Embout 6 pans creux 4 L50 | Vente libre 5 7.00 € incl. tax
WERO059615 [Embout 6 pans creux 5 L50 | Vente libre 5 7.00 € incl. tax

Optimize your screwdriving with the Hex-Plus 840/4 Z bit from Wera, designed for
increased durability and precision.

Embouts Wera extra-rigides pour vis six pans creux, pour emploi universel. Le profil Hex-Plus offre
des surfaces d'appui plus vastes dans la téte de vis. L'effet d'entaille est ce faisant réduit au
minimum, la destruction de la téte de la vis quasiment éliminée. Hexagonal 1/4", convient aux
porte-embouts répondant a la norme DIN ISO 1173-F 6,3.

Wera's Hex-Plus technology is a major innovation for screwdriving professionals. By increasing the
contact surfaces in the screw head, it minimises wear and prevents the destruction of hexagon
socket screws. The 840/4 Z bit, thanks to its increased rigidity, offers exceptional resistance to
twisting, preventing premature breakage. Whether you are a gunsmith, shooter or hunter, this bit
ensures maximum reliability and efficiency during your maintenance or assembly operations. Its
compatibility with standard bit holders makes it a versatile tool, essential for your tool kit.

Les prix de vente conseillés sont mentionnés a titre indicatif. Les armuriers sont libres de vendre
au prix gu'ils souhaitent. Textes et photos non contractuels, sujet a modification.
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